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MEZUNLARIMIZA BAŞARILAR DİLİYORUZ
21. yüzyılın beceri ve donatıları ile eğitim ve öğretim hayatlarını tamamlayan

İstanbul Gelişim Üniversitesi öğrencileri, 21-22 Haziran 2022 tarihlerinde Yahya

Kemal Beyatlı Konferans Salonu’nda yapılan törenlerle mezuniyet keplerini

attılar.

Mezuniyet töreni, İstanbul Gelişim Üniversitesi

Mütevelli Heyeti Başkanı Abdülkadir Gayretli ve

Rektör Prof. Dr. Bahri Şahin’in açılış konuşmaları

ile başladı.

İGÜ’lü öğrencilerin Türkiye’ye değer kattığını

vurgulayan Sayın Gayretli ‘“Biz, İstanbul Gelişim

Üniversitesi olarak bir aileyiz. Tıpkı aile içinde

olduğu gibi her zaman yanınızdayız. ‘İş arayan

gençler değil, işveren olun’ diyoruz’.

‘İş Arayan Değil, İşveren Olun’

Sizler Türkiye’ye yön verecek olan bireylersiniz. Bugün mezun olup iş hayatınıza

atıldığınızda, kiminiz vali, kaymakam kiminiz bu ülkenin ekonomisine katkı

sağlayacak kendi iş yerinizin yöneticisi olacaksınız. Bu yüzden hiçbir zaman

‘Gelişime Açık Ol’mayı ihmal etmemelisiniz.” dedi.

Sizler Türkiye’ye yön verecek olan

bireylersiniz. Bugün mezun olup iş hayatınıza

atıldığınızda, kiminiz vali, kaymakam kiminiz bu

ülkenin ekonomisine katkı sağlayacak kendi iş

yerinizin yöneticisi olacaksınız. Bu yüzden

hiçbir zaman ‘Gelişime Açık Ol’mayı ihmal

etmemelisiniz.” dedi.

‘Akredite Programlarımızla Üst 

Sıralardayız’



Özel Yetenek Sınavlarımız Başlıyor
2022 yılı BESYO Özel Yetenek Sınavlarımız 17-20 Temmuz 2022 tarihleri

arasında gerçekleştirilecek.

2022 BESYO Özel Yetenek Sınavına

katılacak aday öğrencilerimiz; Beden

Eğitimi ve Spor Yüksekokulumuz;

Antrenörlük Eğitimi (Türkçe),

Antrenörlük Eğitimi (İngilizce), Spor

Yöneticiliği, Rekreasyon, Egzersiz ve

Spor Bilimleri ve Engellilerde

Egzersiz ve Spor Bilimleri Bölümleri

için birbirleriyle yarışacaklar.

Aday Öğrenciler 6 Bölüm İçin Yarışacak

Adayların sınav sonuçlarının değerlendirilmesinde; ÖSYM Yükseköğretim

Kurumları Sınav Kılavuzu’nda Özel Yetenek Sınavları için belirtilen hükümlere

bağlı kalarak değerlendirme yapılacaktır.

Özel Yetenek Sınavı Puanı (ÖYSP) üniversitemizce uygulanacak Özel Yetenek

Sınavı Koordinasyon Testi Uygulama sınavı ve sporcu özgeçmişi değerlendirme

sonuçları toplanarak bir puan hâlinde ifade edilecektir

Özel Yetenek Sınav Puanı ve TYT Etkili 

Olacak



Akdeniz Oyunları'nda Türkiye zirvede
Cezayir'de düzenlenen 19. Akdeniz Oyunları‘da mücadele eden milli

takımlarımız, şimdiye kadar 21 altın, 11 gümüş, 16 bronz toplam 48 madalyayla

genel sıralamada zirveye yerleşti.

Türkiye'yi İtalya takip ederken, ev sahibi Cezayir üçüncü sırada yer aldı.

Cezayir'de düzenlenen 19. Akdeniz

Oyunları'nda milli güreşçi Yasemin

Adar Yiğit, kadınlar 76 kiloda altın

madalya elde etti. Çeyrek finalde

Mısırlı Samar Hamza, yarı finalde

İspanyol Carla Lera Celda'yı yenerek

finale yükseldi.

Yasemin, finalde karşılaştığı İtalyan

Enrica Rinaldi'yi 10-0 sayı tuşuyla

mağlup ederek altın madalya

kazandı.

Rakipsiz Yasemin Altını Kaptı 

Oran kentinde gerçekleştirilen oyunlarda Ferhat

Arıcan ile Ahmet Önder paralel bar finalinde

serilerini sundu.

Ferhat, paralel barda 15.100 puanla altın madalya

kazandı. İki sporcuyla aynı puanı (14.500) paylaşan

Ahmet ise 4'üncü oldu.

Ferhat Arıcan'dan bir madalya daha



Merih Demiral'ın e-spor takımı Türkiye şampiyonu
A Milli Futbol Takımı'nın futbolcusu Merih Demiral'ın e-spor takımı Team Demiral

Esports, Türkiye'nin ilk FIFA FUT Ligi olan Be The Champion League'de sezonu

şampiyon olarak tamamladı.

Yarı finalde IF Parla ESports takımını 2-0 üstünlük ile geçen Team Demiral,

finalde Denizbank WildCast'in rakibi oldu. Final aşamasında Merih Demiral'ın

takımı Team Demiral, rakibini toplam skorda 3-1 mağlup ederek Türkiye'nin en

büyüğü oldu.

Şampiyonluğun ardından Merih Demiral takım oyuncularıyla online bir görüşme

gerçekleştirerek şampiyon takımını tebrik etti.

Barış için pedal çevirdiler

İstanbul Turkcell Granfondo

Yol Bisiklet Yarışı'nın

ikincisinde, yerli ve yabancı

yaklaşık 2 bin bisikletçi,

Beykoz Belediyesi'nin ev

sahipliğinde savaş mağduru

çocuklar için pedal çevirdi.

Yarış kapsamında düzenlenen

sosyal sorumluluk

kampanyasından elde edilecek

gelirle savaşlarda mağdur olan

çocuklar için Türk Kızılay

Derneği aracılığıyla fon

oluşturulacağı belirtildi.



96. Gazi Koşusu'nda kazanan "Secret Power"

Gazi Mustafa Kemal Atatürk adına düzenlenen 96'ncı Gazi Koşusu'nu Emrah

Karamazı'nın sahibi olduğu, jokeyliğini Özcan Yıldırım'ın yaptığı "Secret Power"

isimli safkan kazandı.

Bold Pilot'ın rekoru yine kırılamadı

96. Gazi Koşusu'nu Özcan Yıldırım'ın

jokeyliğini yaptığı Secret Power

kazandı. 2.31.04 derece ile zafere

ulaşan Secret Power, Bold Pilot'ın

2.26.22'lik derecesini geçemedi.

Gazi Koşusu'nda şu ana kadar en iyi

dereceyi 1996 yılında Özdemir Atman'ın

sahibi olduğu Bold Pilot isimli safkan,

2.26.22'lik zamanıyla yaptı.

Veliefendi Hipodromu'nda gerçekleştirilen

ve yaklaşık 40 bin yarışseverin izlediği

koşunun ardından pistin kenarında

kurulan platformda jokeye, atın sahibi ile

antrenörüne ödülleri takdim edildi.

Gazi Koşusu'nda ilk şampiyonluğunu elde

eden Özcan Yıldırım, büyük bir sevinç

yaşadı.

Usta Jokey İlk Kez Kazandı



Maradona’nın Ölümündeki Sır Perdesi Aralanıyor

Arjantinli efsane futbolcu Diego Maradona'nın ölümüyle ilgili olarak 8 sağlık

personeli, ihmal suçundan yargılanacak. Bir yargıç, bir tıp heyetinin

Maradona'nın tedavisinin "eksiklikler ve usulsüzlükler" ile dolu olduğunu tespit

etmesinin ardından kusurlu bir cinayet davası açılmasına karar verdi.

Maradona, Kasım 2020'de 60 yaşında Buenos Aires'te kalp krizinden öldü. O

ayın başlarında bir beyin kan pıhtısı ameliyatından evde iyileşiyordu.

Ölümünden birkaç gün sonra Arjantinli savcılar, onun bakımıyla ilgilenen

doktorlar ve hemşireler hakkında soruşturma başlattı.

Geçen yıl, ölümünü incelemek üzere atanan

20 uzmandan oluşan panel, Maradona'nın

sağlık ekibinin "uygunsuz, yetersiz ve

pervasız" davrandığını tespit etti.

Suçlananlar arasında Maradona'nın beyin

cerrahı ve kişisel doktoru Leopoldo Luque,

bir psikiyatrist ve psikolog, iki doktor, iki

hemşire ve patronları yer alıyor. Hepsi onun

ölümünün sorumluluğunu reddetti.

Arjantin ceza yasasına göre, suç sekiz ila 25

yıl hapis cezasına çarptırılabilir. Duruşma için

henüz bir tarih belirlenmedi.

Doktorlar İhmâl mi Etti?



Efsanenin Oğlu Cinayet Olduğunu Düşünüyor

Maradona'nın oğullarından birinin avukatı Mario Baudry, Reuters'e verdiği

demeçte, futbol efsanesinin öldüğü sırada "çaresiz bir durumda" olduğunu

söyledi.

"Nedenini görür görmez cinayet olduğunu söyledim. Uzun süre savaştım ve işte

buradayız, bu aşama tamamlandı" dedi.

Yasal işlemler, Maradona'nın iki kızının şikayeti üzerine başlatıldı. Beyin

ameliyatından sonra babalarının tedavisi hakkında endişelerini dile getirdiler.

Kasım 2020'deki duygusal bir basın

toplantısında Dr Luque, bir arkadaşının

hayatını kurtarmak için elinden gelen her şeyi

yaptığını söyleyerek ağladı.

Bir noktada doktor gazetecilere ateş

püskürdü: "Neden sorumlu olduğumu bilmek

mi istiyorsunuz? Onu sevdiğim için, ona

baktığım için, ömrünü uzattığım için, sonuna

kadar iyileştirdiğim için.

Dr. Loque Kendini Savundu



Pele Efsanesi Neredeyse Hiç Ortaya Çıkmayacaktı

Dünya Kupası için İsveç'e bilinmeyen adı sanı bilinmeyen bir sporcu olarak

gelen Pelé, turnuva bittiğinde ismi ölümsüzleşmişti bile. Bu yetenekli genç

futbolcu fırtınalar estirirken Brezilya milli takım kampındaki bir adam onun

oynamasına karşı çıkmıştı;

Profesör João Carvalhaes ekibin psikoloğuydu. Görevleri günümüzdeki spor

psikologlarının tanımlarından farklıydı. Oyuncuların performansını ve mental

sağlığını desteklemeye odaklanmaktan ziyade oyuncu seçimlerinin üzerinde bile

seçim gerçek bir etkiye sahipti.

Carvalhaes'in uyguladığı psikometrik

testlerdeki olumsuz sonuçlar Pele’nin

seçilmemesi gerektiği fikrinin öne atılmasına

kadar gitmiştir. Efsanevi futbolcu daha sonra

Carvalhaes'in yöntemleri hakkında şunları

söyledi:

"Ya futbol için zamanın ilerisindeydiler ya da

sadece garip ya da belki her ikisi de."

Pele’yi Beğenmemişti



Tarihin İlk Spor Psikoloğu Olarak Biliniyor

Ancak Carvalhaes şüphesiz tarihte bir spor öncüsü olarak yerini almıştır. Spor

psikolojisi kavramının Avrupa'da benimsenmesinden neredeyse 30 yıl önce

Güney Amerika futboluna psikoloji laboratuvarları getirmiştir.

tarafından Carvalhaes'in çalışmaları hakkında 2000 yılında hazırlanan bir

belgeselde, "Antrenman sahasına vardığınızda herkesin heyecanlı olduğunu

görebiliyordunuz, ancak João köşede, sessiz, elleri ceplerinde, sadece

gözlemliyor olurdu" dedi.

Belgesel için röportaj yapılan kaleci Gilmar,

"Bize performansımızı artırabilecek fikirler

alma şansı verdiğini" söyledi ve

"Turnuvadan sonra bunun işe yaradığını fark

ettik" dedi.

Döneminin ilerisindeki girişimleriyle ilgi

çeken Carvalhaes aldığı övgülerin yanında

bolca eleştiriye de maruz kaldı ama

uluslararası tanınırlık, Carvalhaes'in hayal

kırıklığını gidermeye yardımcı oldu. Belki de,

AC Milan'ın saygı duyulan eski spor bilimcisi

Dr Bruno Demichelis gibi geleceğin önde

gelen uygulayıcılarının elit futbolda psikoloji

kullanımını ilerletmelerinin yolunu açmıştır.

Çağdaş spor psikolojisinin temellerinin

atılmasında önemli bir rol oynamıştır.



Yasaklardan Başarıya: KADIN FUTBOLU

Temmuz ayında UEFA Kadınlar Avrupa Şampiyonası başlayacak ve kadın

futbolu milyonlarca insan tarafından izlenecek. Ancak bu görünürlük, oyunda

toplumsal cinsiyet eşitliğini artırmaya yardımcı olacak mı yoksa kadın karşıtı

tutumların ve kadın düşmanlığının daha da artmasına neden olacak mı?

#MeToo hareketi gibi hareketler, kadın düşmanlığı, cinsel taciz ve cinsiyet

ayrımcılığı gibi konularda kamuoyunu bilinçlendirdi. Bu konular, birçok alanda

gelecekteki politika değişikliğine ilişkin kamuoyu tartışmalarının merkezinde yer

almaktadır. Ancak, dünyanın en popüler sporu olan futbol, erkek egemenliğinin

kalesi olmaya devam ediyor.

Ancak futbolda daha fazla cinsiyet eşitliğine

yönelik bir miktar ivme oluşuyor. 2019'da

rekor kırıldı ve 1,12 milyar insan FIFA

Kadınlar Dünya Kupası'nı izledi.

Futbolda kadınlar sadece oyuncu ve taraftar

olarak değil, aynı zamanda uzmanlar, maç

görevlileri, gazeteciler ve kulüp çalışanları

olarak giderek daha görünür hale geliyor.

Yakın tarihte ABD erkek ve kadın futbol

takımlarının Dünya Kupası para ödüllerini

paylaşacaklarına dair haberler memnuniyetle

karşılanıyor. Kadın düşmanlığını futbol

dünyasından uzaklaştırmak için önemli

adımlar atılıyor.



100 Yıl Önce Kadınlara Futbol Oynamak Yasaktı, Hem de 
İngiltere’de

Kadın futbolu Birinci Dünya Savaşı sırasında ülke çapında mühimmat

fabrikalarında çalışan kadınların cepheden dönen yaralı askerler için para

toplamak için ekipler kurmasıyla başladı. Kendisi de eski bir oyuncu olan Gail,

çatışmalar sırasında erkekler liginin askıya alınmasıyla, kadın maçının

popülaritesini "büyük kalabalıkları çekerek" artırdığını söyledi.

Ancak Goodison'daki büyük kalabalık, futbol oyununun "kadınlar için pek uygun

olmadığına" karar veren ve bir kadının doğurganlığını olumsuz etkileyebileceğini

iddia eden FA'nın dikkatini çekti. Bir yıl içinde spor durduruldu.



100 Yıl Önce Kadınlara Futbol Oynamak Yasaktı, Hem de 
İngiltere’de

Goodison Park oyunu dönüm noktası gibi görünüyordu. Takip eden aylarda,

kadın takımları, 5 Aralık 1921'de FA kadın futbolunu yasaklayana kadar bir dizi

yeni kısıtlamayla berabere kaldı.

"Kadın futbolu o dönemde büyük saygı görüyordu, ancak kadınların bir nesil

boyunca oynamadığı ortaya çıktı ve bu da kadın futbolunu bir süreliğine

rayından çıkardı".

Burnley doğumlu Rachel, Accrington'daki ilkokulda yedi yaşında oynamaya

başladı ve kızlar için bir takım olmadığı için okulun erkek takımında oynamasına

izin verildi.

"Kız olduğum için çocuklar bana farklı davranmadı" dedi. "Yeterince iyi olduğum

için mutluydular ve bu asla sorun olmadı."

Ancak Rachel ortaokula başladığında, karma cinsiyet takımlarına izin verilmedi

ve 12 yaşındayken Accrington Ladies'e katılana kadar oynamaya ara vermek

zorunda kaldı. 2019 Kadınlar Dünya Kupası hakkında konuşan Rachel,

"İnsanların kadın futbolunu izlemek için bara gitmesi, oyunla ilgili zihniyette

gerçek bir değişiklik olduğunu gösteriyor.

"Profesyonel kadın futbolcu olmak artık genç kızlar için gerçek bir seçenek" diye

ekledi. "Kadın futbolu uzun bir yol kat etti ve burada kalacak."



Afrikalı Kadın Hakem Tarihe Geçecek

Salima Mukansanga bu yılın başlarında Kamerun'da düzenlenen Afrika

Uluslar Kupası'nda (AFCON) bir erkek maçını yöneten ilk kadın hakem olarak

tarihe geçti.

Ruandalı Salima Mukansanga'nın adı, Afrika Uluslar Kupası turnuvasında

görev yapan ilk kadın hakem olarak dünya futbolunun tarih kitaplarında

sonsuza kadar kalacak.

Mukansanga, 21 Kasım-18 Aralık tarihleri arasında Katar'da düzenlenecek

2022 FIFA Dünya Kupası'nda görev yapmak üzere seçildi.Japonya'dan

Yamashita Yoshimi ve Fransa'dan Stephanie Frappart ile birlikte erkekler FIFA

Dünya Kupası için ilk kez seçilen üç kadın hakem arasında yer alıyor.

Üçlü, Dünya futbol yönetim organı (FIFA) tarafından 19 Mayıs Perşembe günü

açıklanan 36 maç hakeminin final listesinin bir parçası. Bu arada Brezilyalı

Neuza Back, Meksikalı Karen Diaz Medina ve Amerikalı Kathryn Nesbitt 69

yardımcı hakeme dâhil edildi.

FIFA Hakemler Komitesi başkanı Pierluigi Collina, "Bir FIFA Dünya Kupası

tarihinde ilk kez kadın maç görevlilerini çağırabildiğimiz için çok mutluyuz."

dedi. Finaller için tüm maç görevlileri Asuncion, Madrid ve Doha'daki

seminerlere katılacak.



Kripto Para Spor Ekonomisindeki Yerini Sağlamlaştırıyor

Eskiden bir futbolcu, oyundan kazandığı parayla yapacak bir şey bulmak

isterse, bir bar satın alırdı. Günümüzün futbolcular ve diğer spor yıldızlar

servetlerini yöneten veya yatırım tavsiyesi veren danışmanlara sahiptir. Mülk

satın almak hala güvenli bir yatırım olsa da, 2022&#39;de hem sporcuları hem

de kulüpleri kendisine yaklaştıran başka bir yatırım akışı olan ‘’kripto para

birimi’’ yeni bir yatırım aracı olmuştur.

Kripto ve/veya spor dünyalarının sıradan takipçileri, sponsorluk fırsatlarına ilgi

duyan kripto ile ilgili şirketlerin sayısında kesin bir artış olduğunu fark etmiş

olacaklardır. Yıldız sporcuların ormalarında olduğu gibi motor yarışı

etkinliklerindeki arabaları süsleyen bazı markaların sayısı her geçen gün

artmaktadır. Tek bir spor etkinliğinin on milyonlarca insan tarafından izlendiği

düşünülürse bir kripto şirketinin bu alandaki bir reklam sporsorluğu son derece

değerlidir.

Spor ve kripto arasındaki bağlantı sponsorluk düzeyinde biten bir şey değil.

Avrupa’nın önde gelen bir futbol kulübü ile sponsorluk anlaşması

yapıyorsanız, aynı zamanda kendi kripto tokenlerini çıkarmış da oluyorsunuz.

Kripto dünyası ile ilişkilerini bu şekilde duyuran kulüpler arasında

Barcelona, Manchester City, Paris St Germain ve Juventus yer alıyor.

Ülkemizde ise kripto borsalarıyla anlaşma yapan kulüpler arasında

Galatasaray, Trabzonspor ve Fenerbahçe de yer almaktadır. Bu sayede, kulüp

tarafından verilen tokenleri satın alan taraftarlar, saklanan bir parça hatıradan

daha fazlasını elde eder. Bazı durumlarda, yatırım yapan taraftarlara kulübün

geleceği ile ilgili alınan kararlar için oy kullanma fırsatı verilecek. Tokenler

ayrıca, önemli maçlar söz konusu olduğunda taraftarlara öncelik hakkı verebilir

ve diğer taraftarların gidemediği alanlarda onlara özel erişim sağlayabilir.



Kripto ve Spor Arasındaki Büyüyen İlişki

Taraftar tokenleri, Taraftar Token Teklifi aracılığıyla taraftarlar arasında

oluşturulur ve dağıtılır. Bu halka arzdan farklı olarak, taraftar tokenleri

herhangi bir spor kulübündeki hisselerin öz sermayesinde mülkiyeti temsil

etmez. Ancak girişim yine de son derece kârlıdır. Örneğin, FC Barcelona

($BAR) , Chiliz Borsası'nda satışa çıktıktan sonra iki saatten daha kısa bir

sürede 1,3 milyon ABD Doları gelir elde etti. $BAR taraftar tokenleri 106 farklı

ülkede satıldı.

Dijital para birimine olan ilgi patlamasına rağmen, spor kulüpleri bu yeni

teknolojinin getirdiği risklerin bilincinde olmalıdır. Kripto varlıkların değeri

değişken olmaya devam ediyor ve olağanüstü büyümeye rağmen, yasal ve

düzenleyici ortam hala belirsiz. Bu alandaki istikrar eksikliği, spor

işletmelerinin, değerlemelerin dalgalanması durumunda para biriktirmek için

beklenmedik durumları önleyici düzenlemeler benimsemesini gerektirecektir.

Bununla birlikte, kripto varlıkların yükselişi, spor dünyası için fırsat ve heyecan

veriyor.



Herkes Wimbledon’da, O cephede!

Sergiy Stakhovsky adlı dünyada ünlü tenisçi ülkesi Ukrayna’yı Rusya ile

verdikleri savaşta yalnız bırakmadı. Ukrayna da Rusya ile yaşanan

mücadelede Dubai de bulunan Stakhovsky, haberleri açtı ve o andan itibaren

olup biteni anlamaya çalışırken üç gün boyunca uyuyamadı.

BBC gördüğü resimlere inanamadığını ve ailesinin nerede olduğunu, ne

yaptıklarını ve ne kadar kötü olduğunu anlamaya çalıştığını söyledi. Ünlü

tenisçi, sadece bir ay önce, Stakhovsky Avustralya Açık elemelerinde

oynuyordu.

36 yaşında Melbourne’deki yenilgisi onun emekli olmaya karar vermesine ve

19 yıllık tenis kariyerine son vermesine neden oldu. 2010’da dünya

sıralamasında 31’e ulaşmıştı. 2013’te Wimbledon’da Roger Federer’i yenerek

üst üste 36 Grand Slam çeyrek final şampiyonluğu serisini sonlandırmıştı.

Ailesinden gizlice savaş bölgesine giderek teçhizat edinerek orduya giren

sporcu, bir yandan durumu insanların dikkatine sunmak için basın röportajları

yapıyordu. Ayrıca ülkesiyle ilgili Rus anlatısına karşı çıkmak istedi.



Herkes Wimbledon’da, O cephede!

Kiev’in dışında bir kasaba olan Bucha, savaşın başlangıcında bir ay boyunca

Ruslar tarafından işgal edildi. Sivillerin işkence gördüğüne, tecavüze

uğradığına ve öldürüldüğüne dair kanıtlar var. Oradaki durumun görüntüleri

dünya çapında gösterildi ancak Stakhovsky, dünyanın olanların sadece küçük

bir yansımasını gördüğünü söylüyor. Başlangıçta, bir silahlı çatışmaya girmek

zorunda kalırsa ne yapacağından emin değildi. Ancak bu durum, Bucha’dan

sonra değişti. “Yaptıkları şeyler ve yapma biçimleri dürüst olmak gerekirse

insanlık dışı” diyor. Rus ordusuna karşı hissettiğiniz nefreti tarif edemezsiniz.

Orada yaşayan insanlar bunu hak etmediler. Bu savaşın bir parçası değillerdi.

Katılmak istemediler. Onlar sadece sivildi ve yaşama şansları yoktu.

İşgalden bu yana, Rus sporculara nasıl tepki verileceği ve uluslararası

yarışmalardan men edilmeleri gerekip gerekmediği konusunda birçok tartışma

oldu. Çatışmanın ilk haftalarında, Rus tenisçi Andrey Rublev, Dubai’de bir maç

kazandıktan sonra TV kamera merceğine ‘savaş yok lütfen’ yazdı. Dünyanın

iki numarası Daniil Medvedev’ de ‘barışı teşvik Etmekten’ bahsetti. Bu durum,

yetkililerin ordu hakkında ‘sahte haber’ olarak değerlendirdiği herhangi bir şeyi

yaymak olarak tanımlandığı için 15 yıla kadar hapis cezasına çarptırılabilecek

yeni bir Rus yasasından hemen önceydi. Rus sporcuların büyük çoğunluğu o

andan itibaren sessiz kaldı.

Geçen ay ise Wimbledon, Rus sporcuların bu yaz turnuvada yarışmaktan men

edileceğini duyurdu. Bu konuda tartışmalar gündemde ancak Stakhovsky bu

kararı tamamen destekliyor. Bunun nedeni olarak ise; Rusların sokaklara çıkıp

işgaller için protesto yapmasını beklediğini ancak böyle bir şeyin hiç olmadığını,

bu nedenle Wimbledon karanının arkasında olduğunu söyledi.



Yardımcı Antrenör Remington (!)
Golden retriever cinsi Remington, beyzbol takımının baş antrenörünün yanında

çalışıyor. Remington, beyzbol takımının baş antrenörü Terri Jo Rucinski ile

birlikte çalışarak sporcular için psikiyatrik rehabilitasyon hizmeti sağlıyor.

Rucinski, "Remington'ın rolü, insanları sakinleştiren, güldüren, rehabilitasyonu

eğlenceli hale getiren biri olmaktır" diyor: “İnsanların stresini atmasına yardımcı

oluyor. Kötü bir gün geçirdiklerinde insanları güldürmek ve gülümsetmek

Remington’ın en büyük rolüdür.”

Remington’ın günü fizik tedavi kliniğinde saat 07:45'te başlıyor. Öğleden sonra

Remi, Boshamer Stadyumu'ndaki atletik antrenman odasına gider ve tedavileri

sırasında sporcularla vakit geçirir. Sadece beyzbolla sınırlı değil; Remi ayrıca

futbol ve jimnastik dahil olmak üzere diğer birçok takım sporunda da yardımcı

oluyor.

Shannon, golden retriever'ın "insanların kendi zihinsel sağlıkları hakkında daha

fazla farkındalığa sahip olmaları ve bazı ek desteğe ihtiyaç duyabilecekleri

fikrine erişmeleri" için bir yol sağladığını söylüyor.

Bir yaralanma veya korkunç bir gün yüzünden birinin mücadele ettiğini

hissedebilir ve insanlara rahatlık sağlamaları için yardımcı olur.



Bmw, En Yeni Spor Yarışçısı M Hybrid V8'i Tanıttı

Dünyaca ünlü otomotiv devi BMW yeni üretimi olan M Hybrid V8’in tanıtımını

yaptı. Araç ilk kez ocak ayında Daytona'daki Rolex 24'te yarışmalara dâhil

olacak.

Amerika Birleşik Devletleri ve Avrupa’da yarış organizasyonunu yapanlar yeni

kurallar benimseme yoluna giderken, spor araba yarışları bir nevi geçiş

aşamasında bulunuyor. Çünkü spor araba yarışlarında iki takım organizasyonun

sorumluluğunu üstleniyor. Bu yarışta ta BMW oldukça iddialı bir araçla

bulunacak ve şampiyonaya damga vurması hedeflenecek.

BMW’nin yeni otomobilinin tasarımı dünyanın dört bir tarafından gelen ekiplerin

ortak bir çabası ile gerçekleşti. Tasarımcılar Amerika, Almanya ve İtalya başta

olmak üzere birçok ülkeden olan insanlardan oluşuyordu.
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